
 

   
Referat onsdag d.7/4-2021 kl. 18 -20  
Lokale: Teams Fraværende: Patrick, Isabella, Maren 

    

Punkter Ansvarlig Beskrivelse Tid Referat 

1. Protokol      Godkendt 

2. Siden sidst         
 

* Formand      
-Thomas har fået en henvendelse fra en forælder ang. 
Spisepause tid, som han har besvaret relevant  

* Ledelse      

-I går tog vi imod alle vores nye 1. april børn i stiv kuling 
og næsten frostgrader. En festdag på skolen, hvor 
nuværende 0. tog imod dem og vi bød forældrene på en 
kop kaffe.  
-Der har i går været afholdt Nr. Vedby møde, som i dag er 
blevet eksekveret. Det er et samlet kig på de kommunale 
lærer udbud og behov. Vi har, på Sophieskolen, 13 
medarbejdere som er berørt af i denne forbindelse. 
Dette skyldes dels 10. klasse, pension, og frivillige 
forflyttelser. Nu starter høringsperioden, så der kan 
komme mere information om dette ved næste 
bestyrelsesmøde.  
-Budget – vi er fortsat i gang med at skabe os et overblik 
over skolens samlede økonomi, sammen med vores 
eksterne hjælp. I går blev vi beskåret 25% af vores 
overskud, som bliver inddraget til dækning af covid 
omkostninger i sidste budget år.  
-Normering skoleåret 2021/2022 – vi forventer fortsat at 
være de samme mennesker i huset, på trods af at vi 
bliver 1 klasse mindre. 
Vi kan først starte fagfordelingen, når høringen er slut. Vi 
bliver pressede på tid 
-Der er gang i udarbejdelse af skolens skoleplan, som har 
været til bearbejdelse og diskussion blandt 
medarbejderne. Der er kommet tilbagemeldinger fra de 
arbejdsgrupper der var på arbejdsdagen – noget som der 
manglede en tilbagemelding på. 

*AMO/MED       

 -Der har ikke været afholdt MED udvalgs møde siden 
sidst. Der ar som sagt været arbejdet med skoleplan og 
processen omkring Nr. Vedby.  
-Der er stor gensynsglæde for elever og medarbejdere – 
noget som er utrolig godt for alle. 

*Elevråd        -Der har ikke været afholdt elevrådsmøde. 



 

   

* Andre  Alle     
 
  

3. Revurdering af 
gældende 
principper Alle   -Drøftes ved fysisk tilstedeværelse 

4. Forældre info 
seddel Arbs.gruppe   

 -Arbejdsgruppen har mødtes og talt om hvilke 
informationer der skal indgå i folderen. Arbejdsgruppen 
skal mødes igen mandag, hvor det forventes at der kan 
blive lavet yderligere aftaler. 
-Det aftales, at forældrefolderen bliver sat på SB årshjul, 
med henblik på at få den kigget igennem.  

5. Corona Alle   

(Hvor er elever, medarbejdere og forældre henne pt.? 
Nogen henvendelser/tilbagemeldinger?) 
-Der er nu et testcenter som holder til på skolen – de 
tester 4 dage om ugen på skolen. Klasserne kommer op 
og bliver testet to gange om ugen. Det forventes fortsat 
at man er testet 72 timer forinden for opstart i skole. Jan 
laver en plan/oversigt, som skal skabe et overblik over 
hvem der bliver testet hvornår.  
-De testere vi har på skolen er dygtige til at håndtere 
eleverne og fremstår yderst professionelle.  
-Der er mange der har tilmeldt sig testene online. Der 
bliver talt om hvordan man som forældre kan give 
samtykke, og evt. trække det tilbage. Skolen undersøger 
om det er noget der kan gøres på samme måde som 
samtykke til foto, mv. 
-Der har været manglende informationer til de elever der 
har fysisk fremmøde – de har ikke vist hvor de skulle 
møde ind.  
-Der bliver italesat at der skal være en gensidig 
tillid/fleksibilitet ift. indhold af dagene – både når der er 
fremmøde og fjernundervisning. Det er også skolens 
oplevelse fra forældrene.  

6. Trafik Michael/alle   

-Michael har ikke fået mere information eller kontaktet 
yderligere fra den kommunale kant.  
-Paw byder ind med om man kunne lave en 
optagelse/video, hvor det vises hvordan man bruger Kys 
& Kør korrekt, og øvrige trafik omkring Sophieskolen. En 
optagelse hvor man kan inddrage eleverne. Kunne man 
lave det som en konkurrence – så alle kunne deltage i en 
film. Med afsæt i: ”Send dit filmklip ind, om hvordan du 
bliver afleveret korrekt om morgenen/afhentet om 
eftermiddagen.” 

7. Punkter til 
næste møde Alle   

-Hvordan er status ift. trivselsbørnene (hvordan er 
Charlottes arbejde).  
-Skoleplan (ny til kommende skoleår) 
-Forældrefolder – opfølgning 
-Timefordelingsplan 



 

   
-Skovkøkkenet 
-Årsberetning 
-Trafikvideo (ideer – hvor langt er vi, hvornår er det 
realistisk at få løbet det i gang?) 
-Dimissioner – hvordan og hvad er rammen? 
-Aula (hvordan bruger vi det mest hensigtsmæssigt)? 

8. Eventuelt Alle Åben  

-Jan fortæller at Skovkøkkenet nu er åbnet. Momsen er 
fjernet til priserne til vores elever – men ikke til 
medarbejderne. Der skal ligeledes drøftes hvad der skal 
sælges i Skovkøkkenet.   

9. Personsager  

Elevrepræs
entanter 
deltager 
ikke  

 
 

 

  


